



Ny asa fanaovan-gazety malalaka sy mavitrika dia singa fototra amin'ny demokrasia matanjaka iray. Eo anatrehan'ny fanambarana nataon'ny Fitsaràna Avo momba ny Lalàm-panorenana, milaza fa mifanaraka amin'ny Lalàm-panorenana ny Fehezan-dalàna mifehy ny Serasera, saingy nanamarika fa misy andalana vitsivitsy ilàna fanampim-panazavana mifanaraka amin'ireo fenitra anaty lalàm-panorenana sy fenitra iraisam-pirenena, i Etazonia dia manohana ny fanombohana fifanakalozan-kevitra madio sy malalaka eo amin'ireo mpisehatra rehetra voakasik'io lalàna io mba hiantohana fa voahaja ireo fenitra ireo.

A free and vibrant press is a fundamental component of a strong democracy. In light of the High Constitutional Court's declaration on the constitutionality of the Communication Code, under reservation, which indicated the need for certain sections to be clarified in light of constitutional principles and international norms, the United States supports the initiation of a frank and open dialogue among relevant stakeholders to ensure these standards are met.

Une presse libre et dynamique est un élément fondamental d'une démocratie forte. A la lumière de la déclaration de la Haute Cour Constitutionnelle sur la constitutionnalité du Code de la Communication sous les réserves d'interprétation, qui a indiqué la nécessité de clarifier certaines sections, compte tenu des principes constitutionnels et des normes internationales. Les Etats-Unis soutiennent l'initiation d'un dialogue franc et ouvert parmi les parties prenantes appropriées afin d'assurer que ces standards soient respectés.

18 Agositra 2016 - August, 18th, 2016 - 18 JuilLet 2016



U.S. EMBASSY
MADAGASCAR